
dr Marcin Nowak 

Radny Miasta Lublin 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lublin 

BIURO 12.ADY MIASTA LUBLIN 
\'V P �- ',� N E _:,_ O 

i 
dnia i O/, 07, 2023 ) 

'_ Okr:J o3'!Eh5J 111
Ldz. . ... pcdpis 

\..) 

Lublin, dn. 07.07.2023 r. 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja dotycząca demontażu płyt chodnikowych przy ulicy Konstruktorów 

W związku z docierającymi do mnie sygnałami o demontażu posiadających wartość 

historyczną płyt chodnikowych przy ulicy Konstruktorów na terenie dawnej Fabryki Samochodów 

Ciężarowych, proszę o udzielenie następujących informacji: 

Czy Urząd Miasta Lublin zlecił przeprowadzenie tych działań, a jeżeli tak z wykonaniem 

jakiego zadania remontowego jest to związane? 

Co stało się z płytami, które z uwagi na swoje znaczeme historyczne powinny zostać 

zabezpieczone i odrestaurowane? 

Czy zakres tych prac skonsultowany został z Miejskim Konserwatorem Zabytków, a jeżeli 

nie, kto wyrazi! zgodę na demontaż historycznej wartości Lublina? 

Uprzejmie proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 


